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Armáda ČR chce více spolupracovat s Microsoftem a
využívat jeho cloud a umělou inteligenci
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Americká společnost Microsoft by se chtěla více usadit v rámci
české armády. Oba subjekty v prosinci podepsaly memorandum
o spolupráci. To žádnou ze stran nezavazuje ke konkrétním
nákupům či dodávkám, ale může k těmto a dalším krokům vést.

“Memorandum se zaměřuje na implementaci moderních technologií
do ozbrojených sil České republiky, přičemž posiluje důraz na
zvýšení kybernetické bezpečnosti, zajištění spolehlivých
komunikačních kanálů a rozvoj digitálních nástrojů pro zlepšení
operační efektivity. Spolupráce mezi AČR a Microsoftem se týká
nejen technologií, ale také odborné přípravy a vzdělávání
vojenského personálu v oblasti moderní digitální infrastruktury,” stojí
v oficiálním prohlášení.
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Ředitel sekce komunikačních a informačních systémů ministerstva
obrany a brigádní generál Petr Šnajdárek uvedl, že spolupráce
s Microsoftem je posunem v modernizaci vojenských kapacit.

Memorandum se kromě jiného zaměřuje na integraci cloudových
technologií. Microsoft dlouhodobě dělá na tom, aby český stát cloud
široce akceptoval a nasadil. Americký kolos například udělal hodně
práce kolem legislativy a oproti konkurenci je napřed v certifikacích.
To je vidět i v novém státním katalogu dodavatelů cloud computingu,
kde jsou většinou partneři Azure.

Microsoft byl i aktivní v lobbingu kolem chystaného zákona
o kybernetické bezpečnosti, šlo o část požadující v případě krize
rozjetí cloudových služeb na území Česka. Připomeňme, že
Microsoft chtěl v Praze stavět datacentrum za miliardy, nakonec si to
ale i kvůli byrokracii a spol. rozmyslel.

“Microsoft se také zavázal podpořit armádu v oblasti školení a
certifikace vojenského personálu v oblasti digitálních nástrojů, což
umožní armádě rychle reagovat na nové výzvy v oblasti obrany,”
stojí dále v prohlášení.
Nový ředitel české pobočky Microsoftu dodal, že se budou používat
i moderní AI nástroje. Do těch Microsoft mohutně investuje skrze
OpenAI a další iniciativy.

Microsoft a Armáda ČR spolupracují už nějakou dobu,
například skrze letošní seminář.

Přečtěte si také:

Čeští kybervojáci začínali jako startup. Dnes jich je 300 a do roku 2030 zvýší počty
na 600

CETIN si objednal sto tisíc routerů na rychlost internetu až 10
Gb/s, dodavatel je z Evropy
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 Sdílejte na síti X 
Reportér Lupa.cz a E15. O technologiích píše také do
zahraničních médií.
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Microsoft
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Pořídíte si placenou verzi mobilní aplikace Mapy.cz?

Další aktuality

CETIN si objednal sto tisíc routerů na rychlost internetu až 10 Gb/s,
dodavatel je z Evropy

Tuzemský velkoobchodní operátor CETIN potvrzuje, že bude
čím dál více tlačit na připojení k internetu skrze optické přípojky.
Podnik, který…

před hodinou
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OSA by mohla na poplatcích z telefonů slušně vydělávat, letos se jich
prodá ke třem milionům. Vodafone se nevzdává

Spor, který u soudů vede Vodafone s Ochranným svazem
autorským (OSA) ohledně možného výběru poplatků z do Česka
dovezených chytrých…

před 4 hodinami

Budovu televize Barrandov získala v dražbě firma Tomáše Chrenka

Budova televize Barrandov byla v nedobrovolné exekuční
dražbě vydražena za 110 milionů korun. Vyplývá to z informací
na dražebním portálu…

před 5 hodinami
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